

## 2015 年上海大学海外人才招聘会暨午餐会（荷兰代尔夫特理工大学）

时间：2015 年 09 月 25 日 (星期五) 12:00-14:00

地点：荷兰代尔夫特理工大学

EEMCS(EWI) 大楼 房间 Room B (Boole)

为建设国际知名、国内一流、特色鲜明的综合性研究型大学，上海大学积极引进海内外高端人才。为使在荷学者更好的了解上海大学人才政策、特举办 2015 年上海大学海外人才招聘会暨午餐会，届时将由上海大学副校长吴明红教授介绍学校情况及相关政策，热诚欢迎有意者参加。

### 【学校简介】

上海大学作为国家教育部与上海市人民政府共建高校、国家“211”工程重点建设的综合性大学，现设有 27 个学院和 2 个校管系，拥有 4 个国家重点学科、11 个上海市一流学科，6 个学科进入 ESI 国际学科排名全球前 1%。学校现有研究生 12,181 人，全日制本科生 23,036 人。学校积极实施人才强校战略，现有院士 8 人，博士生导师 430 人，教授 577 人，副教授 924 人，具有博士学位的教师 1,679 人。上海大学高度重视人才引进，诚挚地欢迎海外优秀人才加盟。

### 【人才需求】

- 招聘学院：**材料基因组工程研究院、材料科学与工程学院、社会学院、上海电影学院（影视艺术技术学院）、美术学院、理学院、通信与信息工程学院、计算机工程与科学学院、机电工程与自动化学院、环境与化学工程学院、文学院、社会科学学院、经济学院、管理学院等。
- 招聘对象：**国际知名大学教授，且在本领域有较高的学术造诣和一定的国际影响力；国际知名大学副教授、著名跨国公司研发部门负责人等；国际知名大学助理教授、博士后、博士毕业生。

层次	背景要求	岗位职责及人才计划	岗位待遇
第一层次	国际知名大学教授，且在本领域有较高的学术造诣和一定的国际影响力。	组建国际一流科研平台，承担国家重大科研课题，开展高水平国际合作，可申报国家千人计划、长江学者等。	学校提供年薪 80-150 万元，住房补贴 150-230 万元，科研启动费 100-500 万元。
第二层次	国际知名大学副教授、著名跨国公司研	学科带头人，承担国家重点科研项目，开展高水平	学校提供年薪 50-100 万元，住房补贴

	发部门负责人等。	国际合作,可申报国家青年千人计划、杰出青年基金、上海千人计划等。	130-180 万元, 科研启动费 100-200 万元。
第三层次	国际知名大学助理教授、博士后、博士毕业生。	申请和承担国家科研课题, 发表高水平论文, 可申请东方学者及各类青年项目等。	学校提供年薪 20-50 万元, 住房补贴 20-80 万元, 科研启动费 30-150 万元

### 【活动报名方式】

如果您愿意参加本次活动, 请前往如下链接报名

[https://docs.google.com/forms/d/1xO6ejIIUIKgEZn8ID3-IsMzjU5-wS4jCXrpdweNi0wQ/viewform?usp=send\\_form](https://docs.google.com/forms/d/1xO6ejIIUIKgEZn8ID3-IsMzjU5-wS4jCXrpdweNi0wQ/viewform?usp=send_form)

注: 请于 2015 年 9 月 15 日前将本回执, 咨询请联系毛博士: [x.mao@tudelft.nl](mailto:x.mao@tudelft.nl).

### 【联系方式】

如果您无法亲临活动现场, 欢迎通过如下方式联系我们将及时回应。

上海大学国际事务处、人事处电话: +86-21-66136672, +86-21-66133029

传真: +86-21-66743200

邮箱: [shucareer@oa.shu.edu.cn](mailto:shucareer@oa.shu.edu.cn)

## 2015 Shanghai University Overseas Job Fair and Buffet Lunch (TU Delft)

Venue: Room XXX, Faculty Electrical Engineering, Mathematics and  
Computer Science (EEMCS)

Time: 12:00-14:00 September 25, 2015

Address: Room B (Boole), Makelweg 4, 2426 CD, Delft, the Netherlands

Shanghai Municipality is devoted to establishing the city into both an innovation center of science and technology and a professional hub of global innovation. In order to fulfill its role, Shanghai University has been actively recruiting overseas elites and planning its Overseas Job Fair in 2015.

### **【University Profile】**

Shanghai University is co-sponsored by China's Ministry of Education and Shanghai Municipal Government. It is listed as a national university of "211" project. Shanghai University has 27 schools/colleges and 2 independent departments, with 4 national key disciplines, 11 provincial key disciplines, and 6 disciplines ranked among top 1% of ESI. Currently 12,181 graduate students and 23,036 undergraduate students are studying at Shanghai University.

Shanghai University places a great emphasis on the strategy of recruiting elite professionals. It now has 8 academicians, 577 professors and 924 associate professors, and the university is inviting more outstanding academic and research scholars in the related fields to join the family.

### **【Recruitment of Global Talents】**

1. **Schools & Colleges:** School of Materials Science and Engineering, School of Sociology and Political Science, Shanghai Film School( School of Film & TV Arts and Technology), College of Fine Arts, College of Science, School of Communications and Information Engineering, School of Computer Engineering

and Science, School of Mechatronic Engineering and Automation, School of Environmental and Chemical Engineering, School of Liberal Arts, School of Social Sciences, School of Economics, School of Management, etc.

2. **Requirements:** Professors with outstanding academic achievements and international influence; associate professors, heads of R&D departments of top multi-national corporations; assistant professors, PhD holders from prestigious overseas universities.

Level	Background Requirement	Job Description	Remuneration
Tier One	Professors with outstanding academic achievements and international influence	Establish world-class research platforms, undertake national key research projects, carry out high-end international cooperation, apply for being recruited in China's "1000-Talent Plan"	Annual salary: RMB0.8-1.5 million Housing subsidy: RMB 1.5 – 2.3 million Research fund: RMB 1-5 million
Tier Two	Associate professors, heads of R&D departments of top multi-national corporations	Be leader of the related disciplines, undertake national key research projects, carry out high-end international cooperation, apply for being recruited in China's "1,000-Talent Plan" meant for young researchers, <a href="#">Shanghai "1,000-Talent Plan"</a> , <a href="#">apply for the professorship of Yangtze River Scholar</a> , <a href="#">National Science Fund for Distinguished Young Scholars</a>	Annual salary: RMB 0.5 – 1 million Housing subsidy: RMB 1.3- 1.8 million Research fund: RMB 1-2 million
Tier Three	Assistant professors, post-doctors, PhD holders from prestigious overseas universities	Apply for and undertake national research projects, publish quality research papers, apply for the professorship of <a href="#">Oriental Scholar (including Young Oriental Scholar)</a>	Annual salary: RMB 0.2 – 0.5 million Housing subsidy: RMB 0.2- 0.8 million Research fund: RMB 0.3- 1.5 million

**【Register for the Event】**

If you are interested in attending Shanghai University Buffet Lunch, please feedback the following form to : [x.mao@tudelft.nl](mailto:x.mao@tudelft.nl).

Name		Affiliation	
Mobil Phone		Specialty	
Email			
✓	I would like to attend 2015 Shanghai University Overseas Job Fair (TU Delft) and have a lunch		
Approximate arrival time			

Please email the form as late as September 15, 2015 to: [x.mao@tudelft.nl](mailto:x.mao@tudelft.nl)

**【Contact Detail】** If you cannot make it but would like further information or file your job application, you may contact us in one of the following ways. We will contact you via your email address. Human Resources Office & International Office, Shanghai University:  
Tel: +86-21-66136672, +86-21-66133029  
Fax: +86-21-66743200  
Email: [shucareer@oa.shu.edu.cn](mailto:shucareer@oa.shu.edu.cn)